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PROTOKÓŁ Nr I/2018 
z obrad I Sesji Rady Miejskiej Leszna VIII kadencji, odbytej  

w dniu 22 listopada 2018 roku w sali sesyjnej Urzędu Miasta Leszna  
ul. Kazimierza Karasia nr 15 w Lesznie, w godzinach od 12:00 do 14:58 

 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Szanowni Państwo! Najpierw formalność. Na 
podstawie art. 20 ustęp 2c Ustawy o samorządzie gminnym oraz § 10 Regulaminu 
Rady Miejskiej Leszna otwieram jako Radny Senior I Sesję VIII kadencji Rady 
Miejskiej Leszna. Bardzo serdecznie witam wszystkich bez wyjątku zebranych, witam 
tych, którzy nas widzą, którzy nas słyszą, witam przede wszystkim tych, którzy są 
naszymi suwerenami, czyli mieszkańców miasta Leszna. Pewnie z przyczyn 
obiektywnych nie mogli być na dzisiejszej Sesji Radni Sejmiku Województwa 
Wielkopolskiego, ale przede wszystkim witam Radne i Radnych Miasta Leszna, 
wybranych 21 października 2018 roku. Witam bardzo serdecznie. W naszym imieniu 
witam wybranego Pana Prezydenta Łukasza Borowiaka. 
 
Brawa. 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Z przyczyn obiektywnych nie mógł być dzisiaj Pan 
Mateusz Sobierajski, który wykonywał … Jest! Bardzo serdecznie witamy. 
Dziękujemy bardzo za pracę wykonaną, która pozwoliła na to, że dzisiaj możemy 
odbyć I Posiedzenie Rady Miejskiej VIII kadencji. Witam przedstawicieli organizacji 
pozarządowych oraz organizacji związkowych, witam przedstawicieli prasy lokalnej, 
radia i telewizji przybyłych na dzisiejsze spotkanie. I tak jak na początku witam 
jeszcze raz bardzo serdecznie wszystkich Państwa bez wyjątku. Witam również tych, 
którzy będą nas wspierali, pracowników Urzędu Miasta, dziękując, że jesteście z 
nami i tak jak Pan Komisarz podziękował również za pracę wykonaną w 
przygotowaniu wyborów. Też dziękuję bardzo również za tą pracę. Przystępujemy do 
realizacji porządku obrad ustalonego postanowieniem Komisarza Wyborczego z dnia 
9 listopada 2018 roku, który Państwo otrzymaliście wraz z powiadomieniem o Sesji. 
Komisarz Wyborczy w Lesznie postanowieniem w sprawie zwołania I Sesji ustalił 
datę I Sesji w celu złożenia ślubowania przez Radnych oraz Prezydenta Miasta 
Leszna datę I Sesji Rady Miejskiej wyznaczył na 22 listopada 2018 roku na godzinę 
12:00 w Sali obrad Urzędu Miasta Leszna. Porządek obrad I Sesji Rady Miejskiej 
Leszna Pan Komisarz zarekomendował nam następująco: 
 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum (Stwierdzam, że jest quorum). 
2. Złożenie ślubowania przez radnych. 
3. Wybór Przewodniczącego Rady. 
4. Wybór zastępcy/zastępców Przewodniczącego Rady. 
5. Złożenie ślubowania przez Prezydenta. 
6. Zakończenie obrad.  

 
Pkt 2. Złożenie ślubowania przez radnych 
 
W związku z tym Komisarz Wyborczy datą 21 października 2018 roku wydał 
postanowienie w sprawie wygaśnięcia mandatu Radnego Pana Łukasza Borowiaka 
w okręgu wyborczym nr 3, lista nr 12 Komitetu Wyborczego wyborców PL18 w skutek 
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wyboru na Prezydenta Miasta Leszna. W związku z wygaśnięciem mandatu 
Radnego Pana Łukasza Borowiaka Komisarz Wyborczy w Lesznie postanowieniem z 
dnia 15 listopada 2018 roku stwierdził wystąpienie, wstąpienie na jego miejsce z tej 
samej listy kandydata Pani Dominiki Bartosz, która w wyborach uzyskała kolejno 
największą liczbę głosów i nie utraciła prawa wybieralności. Również ten sam 
Komisarz Wyborczy w Lesznie postanowieniem z dnia 31 października 2018 roku 
stwierdził wygaśnięcie mandatu Radnego Pana Adama Henryka  Mytycha w skutek 
pisemnego zrzeczenia się mandatu. W związku z wygaśnięciem mandatu Radnego 
Pana Adama Henryka Mytycha wybranego w okręgu wyborczym nr 2, z listy nr 12 
Komitetu Wyborczego wyborców PL18 Łukasza Borowiaka stwierdza się wstąpienie 
na jego miejsce Pani Lidii Baksalary. Teraz przystąpimy do realizacji punktu 2 
złożenie ślubowania Radnych. Art. 23 a ustęp 1 Ustawy o samorządzie gminnym 
oraz § 17 ustęp 1 Statutu Leszna zobowiązują, aby Radni przed wstąpieniem do 
wykonania mandatu złożyli ślubowanie. Ślubowanie będzie wyglądało w ten sposób, 
że poproszę najmłodszą z grona Radnych Panią Dominikę Bartosz o podejście do 
mikrofonu i odczytanie każdemu Radnemu, którego wymienię Roty Ślubowania. 
Proszę, aby po odczytaniu Roty przez Panią Dominikę Bartosz wywołani kolejno 
Radni zgodnie z art. 23 a ustęp 2 Ustawy o samorządzie gminnym powstali i 
wypowiedzieli słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania „tak 
mi dopomóż Bóg”. Pani Radna w takim razie proszę po kolei odczytanie Roty i Pan 
Jacek Adamczak. 
 
 Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
 Pan Adamczak – Ślubuję. 
 
 Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pani Lidia Baksalary. 
 
 Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
 Pani Baksalary – Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 
 
 Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pani Edyta Feliczak – Przybyła. 
 
 Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
 Pani Feliczak – Przybyła – Ślubuję. 
 
 Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pan Przemysław Górzny.  
 Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
Pan Górzny – Ślubuję. 
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Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pan Kazimierz Jęcz. 
 
Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
 Pan Jęcz – Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
 
 Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pani Bernardyna Kaźmierczak. 
 
 Pani  Bartosz- Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
Pani Kaźmierczak – Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pan Piotr Jóźwiak. 
Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
 Pan Jóźwiak – Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
 
 Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pan Adam Kośmider. 
 
 Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
 Pan Kośmider – Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
 
 Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pani Hanna Kotomska. 
 
Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
Pani Kotomska – Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pan Krystian Maćkowiak. 
 
Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
Pan Maćkowiak – Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Teraz ja Tomasz Malepszy. 
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Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pan Jacek Matecki. 
 
Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
 
Pan Matecki – Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Pan Tomasz Mikołajczak. 
 
Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
Pan Mikołajczak – Ślubuję. 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pan Sławomir Mocek. 
 
Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
Pan Mocek – Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pani Barbara Mroczkowska. 
 
Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
Pani Mroczkowska – Ślubuję. 
 
Pan Radny Senior Malepszy- Dziękuję. Pan Mariusz Nowacki. 
 
Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
Pan Nowacki – Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pani Aleksandra Petrus-Schmidt. 
 
Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
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Pani Petrus-Schmidt – Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
 
Pan Radny Senior Malepszy- Dziękuję. Pan Michał Skrzypczak. 
 
Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
Pan Srzypczak – Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pan Marek Wein. 
 
Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
Pan Wein – Ślubuję. 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pan Piotr Więckowiak. 
 
Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
Pan Więćkowiak – Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pan Jarosław Zielonka. 
 
Pani Bartosz - Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 
uroczyście obowiązki Radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na 
względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców. 
 
Pan Zielonka – Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Pani Dominka Bartosz. Wierna Konstytucji 
i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki Radnego sprawować 
godnie, rzetelnie i uczciwie mając na względzie dobro mojej Gminy i jej 
mieszkańców. 
 
Pani Bartosz – Ślubuję tak mi dopomóż Bóg. 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Dziękuję. Dziękuję bardzo. Teraz nasze mandaty są 
już pełnoprawne. Dziękuję jeszcze raz za złożenie ślubowania. Stwierdzam, że 
obecnych na dzisiejszej Sesji jest 22 radnych na 23. W związku z tym wszelkie 
podejmowane uchwały będą prawomocne.  
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Pkt 3. Wybór Przewodniczącego Rady 
 
Pan Radny Senior Malepszy – Przystępujemy do punktu 3 – wybór 
Przewodniczącego Rady i co najmniej jednego z dwóch Wiceprzewodniczących, jak 
mówi nasz Statut. Uprzejmie informuję, że § 11 Ustęp 1 Statutu Leszna zobowiązuje 
nas do wybrania na pierwszej Sesji ze swego grona przewodniczącego i co najmniej 
jednego z dwóch wiceprzewodniczących Rady. Wybór na te funkcje następuje 
bezwzględną większością głosów w  obecności co najmniej połowy ustawowego 
składu Rady, w głosowaniu tajnym – o  czym mówi artykuł 19 ustęp 1 ustawy  o 
samorządzie gminnym, oraz § 11 Ustęp 1 Statutu. Proponuję, aby Komisja 
Skrutacyjna, która przeprowadzi wybory Przewodniczącego 
oraz  Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Leszna pracowała w składzie trzy 
osobowym.  Czy są jakieś inne propozycje dotyczące składu liczbowego Komisji 
Skrutacyjnej. Troje. Dziękuję. Proszę zatem o zgłaszanie kandydatów do pracy w 
Komisji Skrutacyjnej. Pani Barbara Mroczkowska. 
 
Pani Radna Mroczkowska – Zgłaszam z naszego Klubu Pana Przemysława 
Górznego. 
 
Pan Radny Senior Malepszy - Czy Pan Przemysław Górzny zgadza się pracować w 
Komisji? Dziękuję. Proszę o kolejne kandydatury. Pan Sławomir Mocek.  
 
Pan Radny Mocek - Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie do Komisji 
Skrutacyjnej chciałem zgłosić Panią Aleksandrę Petrus-Schmidt. 
 
Pan Radny Senior Malepszy - Dziękuję, czy Pani Aleksandra Petrus-Schmidt 
zgadza się na pracę w Komisji? Dziękuję. I Pan Kazimierz Jęcz. 
 
Pan Radny Jęcz – Panie Przewodniczący w imieniu Klubu Prawa i Sprawiedliwości 
zgłaszam do Komisji Skrutacyjnej Pana Mariusza Nowackiego. 
 
Pan Radny Senior Malepszy- Dziękuję bardzo. Czy Pan Mariusz Nowacki zgadza 
się pracować w Komisji Skrutacyjnej? 
 
Pan Radny Nowacki - Zgadzam się. 
 
Pan Radny Senior Malepszy - Proszę Państwa, czy zgadzamy się, aby Komisja 
Skrutacyjna pracowała w składzie Pan Przemysław Górzny, Pani Aleksandra Petrus-
Schmidt i Pan Mariusz Nowacki. Kto jest za tym, aby Komisja pracowała w takim 
składzie? Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że za składem osobowym personalnym 
głosowało 21 Radnych, 1 Radny nie głosował. W takim razie mamy wybraną Komisję 
Skrutacyjną i proszę Komisję o ukonstytuowanie się. 
 
Pani Pełszyk – Zapraszam Państwa tutaj. Musicie wybrać Państwa 
Przewodniczącego i Zastępcę. 
 
Pan Radny Senior Malepszy - Panie i Panowie Radni mam informacje od Komisji 
Skrutacyjnej, że Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej jest Pani Aleksandra Petrus-
Schmidt. 
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Brawa. 
 
Teraz przystępujemy do zgłaszania kandydatów na Przewodniczącego Rady 
Miejskiej Miasta Leszna. Proszę o zgłaszanie kandydatur. Pan Sławomir Mocek. 
 
Pan Radny Mocek - Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie chciałbym zgłosić 
Radnego Seniora na Przewodniczącego Pana Tomasza Malepszego. Dziękuję. 
 
Pan Radny Senior Malepszy - Dziękuję. Formułka: wyrażam zgodę na 
kandydowanie.  Pan Jacek Adamczak. 
 
Pan Radny Adamczak – Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie w imieniu 
Koalicji Obywatelskiej, drużyny, która zwyciężyła w tych zawodach, pozwolę też 
sobie zgłosić kandydaturę z naszego Klubu, z naszej koalicji, zgłaszamy kandydaturę 
Radnego dwóch kadencji, który posiada doświadczenie w zarządzaniu i organizacji 
pracy, długoletni dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Lesznie, człowiek 
niezależny i kompetentny, który ceni odpowiedzialność, rozsądek i umie słuchać 
ludzi, doceniając przy tym działania innych i sztukę osiągania kompromisu, szanuje 
wartości i jest tolerancyjny, co reasumując gwarantuje sprawne prowadzenie Sesji 
Rady Miasta. Zgłaszam kandydaturę Kolegi Marka Weina. 
 
Pan Radny Senior Malepszy - Dziękuję bardzo. Czy Pan Marek Wein zgadza się na 
kandydowanie? Dziękuję. Czy są inne kandydatury na Przewodniczącego Rady 
Miejskiej Miasta Leszna? Nie widzę. Zamykam wobec tego listę kandydatów na 
Przewodniczącego Rady Miejskiej Leszna. Są dwie kandydatury. Czy są pytania do 
kandydatów na Przewodniczącego? Nie widzę. W takim razie zarządzam wybory. 
Komisję Skrutacyjną zapraszam do Biura Rady proszę o przygotowanie kart do 
głosowania i przeprowadzenie wyborów. Proszę Państwa przy wejściu został 
przygotowany stolik, który umożliwi głosowanie za parawanem. Zapewnienie tajności 
to jest wybór kolejnego z nas kolejnego z Państwa Radnych, czy skorzystacie z tej 
sytuacji. Ogłaszam 10 minutową przerwę. 
Wysoka Rado, proszę Państwa Komisja Skrutacyjna pojawiła się na sali obrad. 
Proszę Panią Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o odczytanie zasad głosowania. 
Proszę o okazanie urny i wręczenie kart do głosowania w takiej kolejności. 
 
Pani Radna Petrus-Schmidt - Szanowni Państwo Komisja Skrutacyjna 
zdecydowała, ja za chwileczkę odczytam oczywiście zasady głosowania, natomiast 
kilka takich uwag technicznych na wstępie. Jeżeli Państwo spojrzycie koło drzwi jest 
specjalne miejsce przygotowane z barwami narodowymi gdzie można w sposób tajny 
zagłosować. Państwo otrzymacie karty do głosowania, na których będą widniały dwa 
nazwiska. Ja za chwilę jeszcze to wszystko odczytam. Natomiast członkowie Komisji 
trzymają już w rękach karty do głosowania, które będą Państwu wydawane 
pojedynczo bez wyczytywania nazwiska według kolejności w jakiej Państwo siedzicie 
tak, żebyście mieli możliwość w sposób tajny, jeżeli chcecie, podejść i zagłosować. A 
w tej chwili przystępuję do formalnego odczytania zasad głosowania. Wybór 
Przewodniczącego Rady Miejskiej Leszna na sporządzonych kartach do głosowania 
znajdują się dwa nazwiska. Znajduje się nazwisko Pana Tomasza Malepszego oraz 
nazwisko Pana Marka Weina. Znajduje się też rubryka pod tytułem „głos 
wstrzymujący”. Tryb głosowania określa ustęp 1 art. 19 Ustawy o samorządzie 
gminnym oraz § 11 ustęp 1 Statutu Leszna. Wybór następuje bezwzględną 
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większością głosów, obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady w 
głosowaniu tajnym. Trybunał Konstytucyjny zdefiniował uchwałą z dnia 20 września 
1995 roku, że bezwzględna większość głosów oznacza co najmniej o jeden głos 
więcej od sumy pozostałych ważnie oddanych głosów, tzn. przeciwnych i 
wstrzymujących się. Ponieważ dziś na Sesji obecnych jest 22 Radnych Komisja 
przygotowała 22 karty do głosowania o treści „czy Pan/Pani jest za wyborem na 
Przewodniczącego Rady Miejskiej Pana Tomasza Malepszego. Jest kratka i słowo 
„tak”, jeżeli głosujecie Państwo na tą kandydaturę. Pana Marka Weina, jest również 
kratka i słowo „tak”, jeżeli głosujecie Państwo na tą kandydaturę. Pod spodem 
umieszczono głos wstrzymujący się, jest również kratka i tutaj jeżeli Państwo chcecie 
się wstrzymać zaznaczacie ten kwadracik. Radny oddaje tylko jeden głos. Biorąc 
udział w głosowaniu należy zaznaczyć krzyżykiem lub iksem jedną z tych trzech 
możliwości, o których powiedziałam przed chwilą. Głos uważa się za nieważny w 
przypadku postawienia krzyżyka lub iksa w więcej niż jednej kratce, nie postawienia 
krzyżyka lub iksa w żadnej z kratek, zagłosowania na karcie przedartej lub 
uszkodzonej w sposób uniemożliwiający ustalenie głosowania, zagłosowania na 
innej karcie niż wydana przez Komisję Skrutacyjną. Szanowni Państwo ja teraz 
podejdę do urny pokażę, że ona jest pusta. Niniejszym rozpoczynamy głosowanie i 
wydawanie kart. 
 
Pan Radny Senior Malepszy - Dziękuję. Marku. Mogę się zwrócić do Radnego 
Marka Weina. Do Marka. Marku dla mnie to honor rywalizować z Tobą o tą 
zaszczytną funkcję Przewodniczącego Rady Miasta. Rozdajemy karty. Tak? 
 
Pani Radna Petrus-Schmidt- Z tego co widzę wszyscy już oddali głosy. Czy ktoś 
jeszcze nie zdążył? Wszyscy. W takim razie oddaję głos Panu Przewodniczącemu. 
 
Pan Radny Senior Malepszy-  Zapraszam Komisję Skrutacyjną do podsumowania 
głosowania i 10 minut przerwy. 
Proszę o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej. 
 
Pani Radna Petrus-Schmidt - Szanowni Państwo odczytam teraz protokół z 
głosowania na Przewodniczącego Rady Miejskiej Leszna. W Komisji Skrutacyjnej 
powołanej w dniu 22 listopada 2018 roku przez Radę Miejską Leszna 
przeprowadzonego głosowania tajnego i ustalenia wyników wyboru 
Przewodniczącego Rady Miejskiej Leszna. Komisja w składzie: Przewodnicząca 
Aleksandra Petrus-Schmidt, członek Przemysław Górzny, członek Mariusz Nowacki  
wybrana zgodnie z art.19 ustęp 1 Ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o Samorządzie 
gminnym, Dziennik Ustaw z 2008 roku poz. 994 ze zmianami oraz § 11 ustęp 1 
Statutu Leszna, tekst jednolity Dziennik Urzędowy Województwa Wielkopolskiego nr 
59, poz. 1252 z 1999 roku ze zmianami Komisja stwierdza, że w Sesji udział wzięło i 
w głosowaniu wzięło udział 22 Radnych, którzy oddali 22 głosy z tego głosów 
ważnych oddano 22, 0 głosów nieważnych. Kandydaci otrzymali następującą ilość 
głosów: Tomasz Malepszy 14 głosów, Marek Wein 8 głosów, głosów wstrzymujących 
było 0. Komisja stwierdza, że Rada Miejska Leszna wybrała Tomasza Malepszego 
na Przewodniczącego Rady Miejskiej Leszna. Na tym protokół zakończono i 
podpisano. Widnieją tu podpisy wszystkich członków Komisji – jest na piśmie i 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Brawa. 
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Pan Radny Senior Malepszy - Bardzo dziękuję, ale najpierw formalności, żeby się 
stało zadość… dziękuję za pracę Komisji Skrutacyjnej i w związku z powyższym, 
czyli ogłoszeniem wyniku przez Komisję Skrutacyjną w wyniku tajnego głosowania 
Rada Miejska Leszna uchwaliła co następuje: uchwała nr I/1/2018 Rady Miejskiej 
Leszna z 22 listopada 2018 roku w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 
Miejskiej Leszna. Na podstawie art. 19 ustęp 1 Ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 
samorządzie gminnym, ogłoszoną w Dzienniku Ustaw z 2018 roku poz. 994 ze 
zmianami Rada Miejska Leszna uchwaliła co następuje § 1 Rada Miejska w 
głosowaniu tajnym na Przewodniczącego Rady Miejskiej Leszna wybrała Tomasza 
Malepszego. § 2 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i tu nastąpią podpisy 
Wiceprzewodniczącego Rady i Przewodniczącego obrad Rady Miejskiej 

Uchwała Nr I/1/2018 
Jak w Załączniku Nr 2 

 
 
Brawa. 
Proszę Państwa jeszcze raz bardzo dziękuję, ale tak chronologicznie chciałbym, 
abyśmy podziękowali temu, który pełnił funkcję przede mną, Panu Sławomirowi 
Szczotowi, który przyjechał na to spotkanie z daleka i serdecznie dziękujemy Panie 
Przewodniczący za cztery lata pracy, cztery lata pracy dla Leszna nie łatwej, ale 
przekonani jesteśmy, że praca wykonana była właściwie, z dobrym skutkiem, bo 
proszę zobaczyć gdzie jesteśmy w Lesznie, gdzie jesteśmy z poziomem życia 
mieszkańców, gdzie jesteśmy z dynamiką rozwoju miasta. To też zasługa na pewno 
Przewodniczącego Sławomira Szczota. Przeszedł Pan do historii, jak Pan mówił, ale 
jesteśmy przekonani, że dalej będzie Pan kształtował życie publiczne i społeczne 
miasta. Z tym doświadczeniem i wiedzą jaką Pan zdobył w ciągu ostatnich czterech 
lat, ale nie tylko, bo przecież Radnym był Pan dużo wcześniej. Bardzo dziękujemy i 
życzymy wszystkiego dobrego w życiu zawodowym i osobistym. Dziękuję. 
 
Brawa. 
 
Pani Radna Kotomska - Szanowni Państwo, Panie Prezydencie, Wysoka Rado 
teraz chcielibyśmy odwrotnie z rąk byłego Przewodniczącego Rady Miejskiej i 
obecnej Radnej złożyć serdeczne gratulacje nowo wybranemu Przewodniczącemu 
Panu Tomaszowi Malepszemu z nadzieją na dobrą współpracę i miejmy nadzieję, że 
te 5 lat upłynie nam w dobrej, miłej atmosferze, ale przede wszystkim praca, praca, 
jeszcze raz praca z jak najlepszym efektem dla Miasta. Dziękuję bardzo.  
 
Pan Przewodniczący Malepszy – Wysoka Rado, Panie Prezydencie, byłe Koleżanki 
i Koledzy, drodzy mieszkańcy Leszna życie jest piękne. Nie sądziłem ja, ani moi 
najbliżsi, ani moi rodzice, że dostąpię kolejnego honoru i zaszczytu w postaci 
dzisiejszego głosowania i wyboru na Przewodniczącego Rady Miejskiej Leszna. To 
dla mnie zaszczyt i honor w sprawowaniu kolejnej publicznej, ale samorządowej 
przede wszystkim funkcji. W swoim działaniu deklaruję, że będę kierował się wiedzą i 
doświadczeniem zdobytymi przez ostatnie 24 lata. Nakazuje ono kierować się w 
każdym miejscu i czasie dobrem Miasta, zrozumieniem dla racji konkurencyjnych i 
krytycznych wypowiedzi. Działać będę ponad podziałami w samorządzie, łączyć, a 
nie dzielić. To przesłanka do podejmowania jak najwięcej dobrych, słusznych dla 
rozwoju Miasta decyzji. Deklaruję otwartość, życzliwość we wzajemnych relacjach w 
Radzie i między Radnymi. Nie stałbym dziś tutaj w tym miejscu kontynuując mają 
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pracę dla samorządu, moją pasję dziś jako Przewodniczący Rady gdyby nie moi 
rodzice, którym zawdzięczam mój etos, charakter, to oni spowodowali, że mogłem 
przez lata pracy budować swoją pozycję wśród mieszkańców Leszna uzyskać 
szacunek i uznanie. Dziękuję żonie Marii za zrozumienie dla moich aspiracji, za 
mądre rady, za to, że jest. Dziękuję bliskim znajomym za życzliwe i lojalne rozmowy, 
których dobra doświadczyłem szczególnie w ostatnim czasie. Ale dziękuję również 
Panu Łukaszowi Borowiakowi za ukształtowanie takich relacji, które zdecydowały o 
mojej decyzji o pracy na rzecz pięknej idei jaką jest służenie Miastu, temu Miastu. 
Dziękuję mieszkańcom wreszcie za wybór. To w takiej chronologii rzeczy się 
odbywały. Dziękuję, że jestem Radnym, że jestem pośród Was. Będę dążył do tego, 
abym swoim postępowaniem nie zawiódł Państwa oczekiwań. Dziękuję.  
Brawa. 
Przepraszam, że to odczytałem, ale emocje są takie, że czasami górują nad stanem 
fizycznym.  
 
Pkt 4. Wybór zastępcy/zastępców Przewodniczącego Rady. 
 
Pan Przewodniczący Malepszy – Teraz kolejny punkt przed nami. Kontynuujemy 
obrady. Przystępujemy do wyborów Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Leszna. 
Zgodnie ze Statutem mamy na dzisiaj dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miasta. § 
11 ustęp 1 Statutu Leszna zobowiązuje nas do wyboru co najmniej jednego z dwóch 
Wiceprzewodniczących. Proponuję, abyśmy wybrali tak jak sugerował w swoim 
piśmie Komisarz, dwóch Wiceprzewodniczących. Proszę w związku z tym o 
zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Leszna. Proszę 
bardzo Pan Radny Piotr Jóźwiak. 
 
Pan Radny Jóźwiak – Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado 
chciałbym w imieniu Radnych Klubu PiS zgłosić na Wiceprzewodniczącego 
kandydaturę Radnego Adama Kośmidra. Radny Adam Kośmider jest Radnym 
kolejnej już kadencji, drugiej kadencji. Był też kandydatem na Senatora, uzyskując 
bardzo dużą liczbę głosów, ponad 30 000 głosów w tym okręgu. Radny Adam 
Kośmider jest też ekonomistą, zasiadał w kilu ważnych komisjach w poprzedniej 
kadencji, podobnie jak tutaj był przedstawiony poprzedni kandydat, ja myślę,  jest 
osobą bardzo koncyliacyjną, która będzie w stanie bardzo udanie zastępować Pana 
Przewodniczącego. Poza tym myślę, że Adam Kośmider jest też znawcą tematyki, w 
którą tutaj będziemy się zajmować, jest także świetnym ojcem i dużym fanem sportu. 
Myślę, że Wysoka Rada jeżeli zdecyduje się wybrać Radnego Adama Kośmidra na 
pewno nie będzie tego żałować. Dziękuję bardzo. 
 
Pan Przewodniczący Malepszy – Dziękuję bardzo. Czy Pan Adam Kośmider 
zgadza się kandydować na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Leszna? 
 
Pan Radny Kośmider - Tak, zgadzam się. 
 
Pan Przewodniczący Malepszy - Dziękuję bardzo. Proszę o kolejne kandydatury. 
Pan Sławomir Mocek.  
 
Pan Radny Mocek – Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, szanowni Państwo 
z Klubu Radnych PL 18 chciałem zgłosić na Wiceprzewodniczącego Pana Piotra 
Więckowiaka. Piotr Więckowiak cztery kadencje już jest Radnym obecnej kadencji, 
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Wiceprzewodniczącym Rady, prowadził wielokrotnie Sesje Rady Miejskiej Leszna 
więc również godnie będzie mógł zastępować Pana Tomasza Malepszego. Dziękuję. 
 
Pan Przewodniczący Malepszy - Dziękuję. Czy Pan Radny Piotr Więckowiak 
zgadza się kandydować na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Leszna? 
 
Pan Radny Więckowiak – Zgadzam się. 
 
Pan Przewodniczący Malepszy – Dziękuję bardzo. I Pan Radny Jarosław Zielonka. 
 
Pan Radny Zielonka - Panie Przewodniczący, szanowni Państwo chciałbym zgłosić 
kandydaturę Pani Barbary Mroczkowskiej. W poprzedniej kadencji była też 
Wiceprzewodniczącym, znana, lubiana osoba w mieście Lesznie, zdobyła jeden z 
najlepszych wyników, jeśli chodzi o wybory w mieście Leszno. Kompetentna osoba. 
Tak, że proszę o przyjęcie tej kandydatury. Dziękuję. 
 
Pan Przewodniczący Malepszy - Dziękuję bardzo. Czy Pani Barbara Mroczkowska 
zgadza się na kandydowanie na funkcję Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej 
Leszna? 
 
Pani Radna Mroczkowska – Zgadzam się. 
 
Pan Przewodniczący Malepszy - Bardzo dziękuję. Proszę o kolejne kandydatury. 
Nie widzę dziękuję. Zamykam listę zgłoszeń. I w związku z tym zarządzam wybory 
na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady i proszę Komisję Skrutacyjną o dalsze 
prowadzenie działań na rzecz wyboru Wiceprzewodniczących.  
 
Pani Radna Petrus-Schmidt - O ogłoszenie przerwy w celu przygotowania kart. 
 
Pan Przewodniczący Malepszy - Tak jeszcze może zasady. § 11… 21 ustęp 5 
Regulaminu Rady Miejskiej Leszna mówi, że każdą kandydaturę głosuje się 
oddzielnie, chyba, że Rada postanowi inaczej. W związku z tym proponuję, aby 
głosować wspólnie na zgłoszonych kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej Leszna. Czy są inne propozycje głosowania? Nie ma. Pani 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej. 
 
Pani Radna Petrus-Schmidt - Ja z przyczyn technicznych proponuję, żeby 
głosować… mamy dwa stanowiska, więc w tym momencie technicznie musielibyśmy 
głosować na dwie osoby. Tak? Na jedno stanowisko i na drugie. 
 
Pan Przewodniczący Malepszy - Nie, nie, nie. Wydaje mi się, że głosujemy, że tak 
powiem do skutku, gdy nie wybierzemy dwóch kandydatów na Przewodniczącego, 
czy dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej, którzy uzyskają tą bezwzględną 
liczbę głosów, o której mówiliśmy przed przystąpieniem do głosowania nad 
Przewodniczącym Rady. 
 
Pani Radna Petrus-Schmidt - Dziękuję. 
 
Pan Przewodniczący Malepszy - Tak, na liście są trzy nazwiska Radnych. Każdy z 
nas ma tylko jeden głos i głosujemy ewentualnie druga, trzecia, tzn. na pewno dwie 
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tury. Tak. Tak, najpierw na jedną i drugą osobę. Tak? Jest to zrozumiałe? Tak? 
Dziękuję bardzo. W takim razie proszę Komisję Skrutacyjną o działanie. I ogłaszam 
10 minut przerwy. 
Proszę Państwa kontynuujemy obrady. Proszę usiąść. Proszę Panią 
Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o przekazanie trybu głosowania nad 
kandydatami na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Leszna. 
 
Pani Radna Petrus-Schmidt - Szanowni Państwo przystępujemy do wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Leszna. Przewodniczący Komisji 
Skrutacyjnej… jako Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej informuję, że na 
sporządzonych kartach do głosowania znajdują się nazwiska w kolejności 
alfabetycznej Pana Adama Kośmidra, Pani Barbary Mroczkowskiej i Pana Piotra 
Więckowiaka Radnych kandydujących do funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej Leszna. Tryb głosowania określa ustęp1 art. 19 Ustawy o samorządzie 
gminnym oraz § 11 ustęp 1 Statutu Leszna.  Wybór następuje bezwzględną 
większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady w 
głosowaniu tajnym. Trybunał Konstytucyjny zdefiniował uchwałą z dnia 20 września 
1995 roku, że bezwzględna większość głosów oznacza co najmniej o jeden głos 
więcej od sumy pozostałych ważnie oddanych głosów, tzn. przeciwnych i 
wstrzymujących się. Komisja przygotowała ponownie 22 karty do głosowania, tym 
razem na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Leszna. Karty są o treści: czy 
Pan/Pani jest za wyborem na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Leszna Pana 
Adama Kośmidra? Tutaj następuje kratka i słowo „tak”. Dla Pani Barbary 
Mroczkowskiej jest również kratka i słowo „tak”. Pana Piotra Więckowiaka również 
kratka i słowo „tak” oraz istnieje możliwość oddania głosu  wstrzymującego. Tutaj 
głos wstrzymujący się jest kratka. Osoba, która chce się wstrzymać powinna 
zaznaczyć tą właśnie kratkę. Podobnie jak w poprzednim głosowaniu Radny oddaje 
tylko jeden głos. Biorąc udział w głosowaniu należy zaznaczyć krzyżykiem lub iksem 
jedną z czterech możliwości. Głos uważa się za nieważny w przypadku ustawienia 
krzyżyka lub iksa w dwóch lub w trzech kratkach. Nie postawienie krzyżyka lub iksa 
w żadnej z kratek, zagłosowania na karcie przedartej lub uszkodzonej w sposób 
uniemożliwiający ustalenie głosowania. Zagłosowanie na innej karcie niż wydana 
przez Komisję Skrutacyjną, szanowni Państwo Komisja Skrutacyjna przygotowała 
karty opieczętowane, przygotowała również urnę. Proszę Kolegów z Komisji o 
okazanie iż urna jest pusta. Dla ścisłości w związku z licznymi pytaniami, które były w 
przerwie informujemy, iż będą musiały odbyć się co najmniej dwa głosowania na 
Wiceprzewodniczących. W pierwszym głosowaniu głosujemy, w każdym głosowaniu 
głosujemy tylko na jedną osobę, stawiamy jeden krzyżyk w wybranej pozycji lub przy 
glosie wstrzymującym się. Wiceprzewodniczącym zostanie ta osoba, która uzyska 
bezwzględną większość. Pan Przewodniczący ogłosi kolejne głosowanie w celu 
wyłonienia kolejnego z dwóch Wiceprzewodniczących lub w przypadku jeżeli żadna z 
kandydatur nie uzyska bezwzględnej większości. Przy głosowaniu na drugiego 
Wiceprzewodniczącego karty do głosowania nie będą zawierały nazwiska osoby, 
która została już wybrana Wiceprzewodniczącym. Czy to jest jasne? Czy są jakieś 
pytania tutaj? 
 
Pan Przewodniczący Malepszy - Nie widzę. Tak? Wobec tego możemy przystąpić 
do głosowania. 
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Pani Radna Petrus-Schmidt - Proszę członków Komisji o wydanie kart podobnie jak 
poprzednio. Głosowanie jest również tajne. Możecie Państwo podejść w to samo 
miejsce. 
 
Pan Przewodniczący Malepszy - Czy wszyscy Radni oddali głos? Tak? Proszę 
Komisję Skrutacyjną o podliczenie wyników głosowania i 10 minutową przerwę 
ogłaszam.  
 
Pani Radna Petrus-Schmidt - Szanowni Państwo mamy już protokół. 
 
Pan Przewodniczący Malepszy - Proszę o spokój. Pani Przewodnicząca Komisji 
Skrutacyjnej ma głos.  
 
Pani Radna Petrus-Schmidt - Dziękuję Panie Przewodniczący. Chciałabym 
przeczytać protokół z ostatniego głosowania Komisji Skrutacyjnej, powołanej w dniu 
22 listopada 2018 roku przez Radę Miejską Leszna z przeprowadzonego głosowania 
tajnego i ustalenia wyników wyborów Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Leszna. 
Komisja w składzie: Przewodnicząca Aleksandra Petrus-Schmidt, członek 
Przemysław Górzny, członek Mariusz Nowacki. Wybrana zgodnie z art. 19 ustęp 1 
Ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz § 11 Statutu Leszna. 
Komisja stwierdza, że w Sesji udział wzięło 22 Radnych, którzy oddali 22 głosy z 
tego ważnych 22, nieważnych 0. Kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 
Adam Kośmider 13 głosów, Barbara Mroczkowska 9 głosów, Piotr Więckowiak 0 
głosów, głosów wstrzymujących 0. Komisja stwierdza, że Rada Miejska Leszna 
wybrała Pana Adama Kośmidra na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Leszna. 
Na tym protokół zakończono i podpisano – jest na piśmie i stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu. Przekazuję Przewodniczącemu.  
 
Pan Przewodniczący Malepszy – Dziękuję. 
Brawa. 
 
Pan Przewodniczący Malepszy – Gratuluję Panie Wiceprzewodniczący. Zgodnie z 

procedurą odczytam uchwałę nr I/2/2018 Rady Miejskiej Leszna z 22 listopada 2018 

roku w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Leszna. Na podstawie 

art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o  samorządzie gminnym , Dz. U. z 

2018 roku, poz. 994 ze  zm., Rada Miejska Leszna uchwala  co następuje: § 1 - 

Rada Miejska w głosowaniu tajnym na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

Leszna wybrała Pana  Adama Kośmidra.  Uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia. Dziękuję. Jeszcze raz gratuluję Panie Wiceprzewodniczący. Teraz kolejna 

tura głosowania. Czy potrzeba jeszcze objaśnienia trybu? Nie? Tak. Proszę bardzo 

Komisję o dalszą pracę nad wyborem kolejnego Wiceprzewodniczącego  Rady 

Miejskiej Leszna. 

Uchwała Nr I/2/2018 
Jak w Załączniku Nr 4 
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Pani Radna Petrus–Schmidt - Szanowni Państwo zgodnie z tym co było ustalone 

ponieważ kandydaci do głosowań zostali już zgłoszeni i tutaj nie widzę żadnej chęci 

zgłoszenia innych kandydatur. Komisja już przygotowała karty do głosowania w 

kolejnym głosowaniu na Wiceprzewodniczącego. Poproszę Kolegów o okazanie urny 

i o rozdanie kart. Głosujemy tak samo. Ja już nie będę odczytywać kolejny raz zasad. 

Chyba, że jest to konieczne dla kogoś z Państwa. Ponieważ zasady są identyczne 

jak przed chwilą. Głosujemy na jedną osobę, stawiamy krzyżyk tylko przy jednym 

nazwisku. Tak jak było powiedziane na karcie do głosowania znajdują się tylko dwa 

nazwiska spośród zgłoszonych, nie ma tam już nazwiska Pana Adama Kośmidra, 

ponieważ on został już wybrany. Znajduje się nazwisko Pani Barbary Mroczkowskiej 

oraz Pana Piotra Więckowiaka. Jest też możliwość oddania głosu wstrzymującego 

się. Czy te zasady głosowania są jasne dla Państwa ? czy są tu jakieś pytania?  

 

Pan Przewodniczący Malepszy - Nie widzę, wobec tego proszę Komisję 

Skrutacyjną o pracę. 

Jeszcze chwilę poczekamy za uchwałą, którą musimy podjąć. Komisja jest gotowa? 

Ale muszę mieć przed sobą uchwałę, która wynika z protokołu Komisji Skrutacyjnej. 

Pani Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej ma głos. 

Pani Petrus-Schmidt - Szanowni Państwo odczytam protokół Komisji Skrutacyjnej 

powołanej w dniu 22listopada 2018 roku przez Radę Miejską Leszna z 

przeprowadzonego głosowania tajnego i ustalenia wyników wyboru 

Wiceprzewodniczącego  Rady Miejskiej Leszna. Jest to to drugie głosowanie, które 

odbyliśmy dzisiaj. Komisja w składzie: Przewodniczący Aleksandra Petrus-Schmidt, 

członek Przemysław Górzny, członek Mariusz Nowacki wybrano zgodnie z art. 19 

ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz §  11 ust. 1 

Statutu Leszna (tekst jednolity Dziennik Urzędowy Województwa Wielkopolskiego 

Nr 59, poz.1252 z 1999 roku ze zmianami) Komisja stwierdza, że w  Sesji udział 

wzięło 22 radnych, którzy oddali 22 głosy, z tego 22 ważnych i  nieważnych 0. 

Kandydaci otrzymali następujące ilości głosów: Barbara Mroczkowska 9 głosów, Piotr 

Więckowiak 13 głosów, głosów wstrzymujących się było 0. Komisja stwierdza, że 

Rada Miejska Leszna wybrała Pana Piotra Więckowiaka na Wiceprzewodniczącego  
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Rady Miejskiej Leszna – jest na piśmie i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. Na tym protokół zakończono i podpisano. Przekażę protokół. 

Pan Przewodniczący Malepszy - Dziękuję bardzo. 

Brawa.  

Dziękuję bardzo. Wysoka Rado odczytam uchwałę  Nr I/3/2018 Rady Miejskiej 

Leszna z  22 listopada 2018 roku w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej Leszna. Na podstawie art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 

o  samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 roku, poz. 994 ze  zm.), Rada Miejska 

Leszna uchwala  co następuje: § 1 Rada Miejska w głosowaniu tajnym na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Leszna wybrała Pana Piotra  Więckowiaka.   

§ 2 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Gratuluję. Dziękuję. Dziękuję Komisji 

Skrutacyjnej za pracę. Dziękuję Pani Przewodnicząca.  

Uchwała Nr I/3/2018 
Jak w Załączniku Nr 6 

 

Pkt 5. Złożenie ślubowania przez Prezydenta 

Pan Przewodniczący Malepszy - Przechodzimy do kolejnego punktu. Wysoka Rado 

art. 29 Ustawy o samorządzie gminnym mówi, że objęcie obowiązków przez 

Prezydenta następuje z chwilą złożenia wobec Rady Gminy ślubowania. Uprzejmie 

informuję, że I  Komisarz Wyborczy w Poznaniu Obwieszczeniem z dnia 25 

października 2018 roku podał do publicznej widomości wyniki wyborów na wójtów, 

burmistrzów i prezydentów miast na obszarze Województwa Wielkopolskiego, 

przeprowadzonych w dniu 21 października 2018r. Uprzejmie proszę Pana 

Prezydenta Łukasza Borowiaka o złożenie ślubowania.  Wszystkich Państwa proszę 

o powstanie. 

Pan Prezydent Łukasz Borowiak – Dziękuję Panie Przewodniczący. Obejmując 

urząd Prezydenta Miasta Leszna, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, 

a powierzony mi urząd  sprawować będę tylko dla dobra publicznego i  pomyślności 

mieszkańców miasta. Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

Pan Przewodniczący Malepszy – Dziękuję bardzo. Dziękuję. 

Brawa.  



16 
 

 

 Pan Przewodniczący Malepszy - Panie Prezydencie, życzymy wszyscy tutaj 

obecni spełnienia zamierzeń pełnienia służby Miastu, tak jak było to do tej pory, albo 

jeszcze lepiej, bo na pewno można lepiej, a było przecież na tyle dobrze, że dzisiaj 

jest Pan przed nami jako gospodarz Leszna. Życzymy pomyślności, proszę przyjąć 

deklarację ze strony Przewodniczącego Rady, że współpraca powinna być dobra, 

jeśli nie bardzo dobra, ponieważ nasze doświadczenia na to wskazują, życzymy 

pomyślności w każdym dniu, w każdym czasie, w każdym miejscu. Niech się Panu 

darzy, bo będzie się darzyło Lesznu. Dziękuję bardzo. 

Brawa. 

Pan Przewodniczący Malepszy – Pan Prezydent Łukasz Borowiak ma głos. 

Pan Prezydent Borowiak – szanowni Państwo, Wysoka Rado na wstępie mojego 

krótkiego wystąpienia chciałbym serdecznie podziękować moim wyborcom. Z całego 

serca dziękuję moim wyborcom, bo rzeczywiście ta druga kadencja jest kadencją 

kiedy poddaje się człowiek ocenie. Ta ocena była dla mnie bardzo pozytywna 

ponieważ wygrałem w pierwszej turze. Mino trudnej kampanii wyborczej, a wręcz 

można powiedzieć agresywnej kampanii wyborczej. Zabrakło tej merytoryki. Niestety 

były to trudne momenty, nie tylko dla mnie, ale także dla całej mojej rodziny. 

Chciałbym z tego miejsca, w tym szczególnym dla mnie dniu podziękować całej 

mojej rodzinie, która od początku kampanii mocno mnie wspierała, która przeżywała, 

która obserwowała co się dzieje. To były trudne chwile dla mnie i także dla mojej 

rodziny. To nie ulega wątpliwości. Jeszcze raz powtórzę do tej agresji, nienawiści, 

która według mojej oceny nie powinna być na poziomie lokalnym. Zbyt dużo mamy 

szanowni Państwo tych złych, negatywnych wiadomości z polityki centralnej. Niestety 

ona w trakcie kampanii wyborczej i nie tylko schodzi na grunt lokalny. Chciałbym też 

podziękować moim współpracownikom, ponieważ to jest też taki moment, aby 

powiedzieć sobie co było przez te 4 lata. I rzeczywiście moi współpracownicy 

wszyscy, którzy pracują na stanowiskach kierowniczych, dyrektorskich, są prezesami 

spółek, a także tacy, którzy wykonują codzienną pracę obsługując mieszkańców 

naszego miasta. Za to serdecznie Wam dziękuję, ponieważ przez te 4 lata 

prowadziliśmy bardzo dobrą pracę na rzecz mieszkańców naszego miasta, także 

naszego miasta i subregionu. Także realizowaliśmy wiele projektów subregionalnych. 

Bardzo, bardzo Wam dziękuję i mam nadzieję, że kolejne 5 lat przed nami ważnych 

zadań, o których też w trakcie mojego dalszego wystąpienia powiem. Chciałbym też 

kilka słów skierować do Radnych , ale też tych Radnych, którzy po raz pierwszy 

zasiadają w tej kadencji. Rozpoczynamy prace nad budżetem. Dokładnie 15 

listopada złożyłem projekt budżetu na rok 2019 i od tego momentu rozpoczynamy 

ciężką pracę, aby przyjąć odpowiedni kształt budżetu. To będzie trudna praca. 

Pamiętam kiedy zostałem Radnym po raz pierwszy też w takim okresie od razu 

rozpoczęliśmy ciężką, mozolną pracę i przekonacie się Państwo, że nie jest to łatwa 

praca. Ale z tego miejsca chciałbym apelować do wszystkich Radnych, do wszystkich 

sił politycznych, ponieważ Państwo też reprezentujecie partie polityczne, aby te 

poglądy polityczne zostawiać w domu, a dyskutować i pracować na rzecz naszych 
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mieszkańców. Mam nadzieję, że nam się uda czego Wam i moim współpracownikom 

także życzę. Ponieważ będziecie na co dzień także współpracowali z moimi 

współpracownikami, którzy są dzisiaj na sali sesyjnej, zwłaszcza w tym gorącym 

okresie kiedy będziemy pracować nad budżetem naszego miasta. To jest ciężka 

praca i wiele wyzwań przed nami, ponieważ będziemy ze sobą współpracować przez 

5 lat. Pracujmy bez polityki, zwłaszcza tej partyjnej i starajmy się rozwiązywać te 

problemy tu na tej sali, a także wśród… właściwie będziecie Państwo też osobami, 

które będą uczestniczyły w komisjach, w poszczególnych zakładach pracy, będziecie 

poznawać jak funkcjonują poszczególne jednostki. Moi współpracownicy są do pełnej 

dyspozycji. I tak Państwu powiem kiedy rozpocząłem pracę jako Radny Rady Miasta 

Leszna, byłem też tak zmobilizowany, że często pisałem interpelacje. Jedna, druga, 

trzecia, liczyły się statystyki. W pewnym momencie kiedy zacząłem rozmawiać z 

moimi, dzisiaj współpracownikami, a wcześniej pracownikami Urzędu Miasta, 

usłyszałem coś takiego: „Panie Radny, przecież jesteśmy do dyspozycji”. Można 

oczywiście napisać interpelację, ale można także przyjść do nas bezpośrednio do 

wydziału, do zakładu, wyjaśnimy, spróbujemy rozwiązać razem ten problem. I to też 

chciałbym Państwu zasygnalizować, że często sala sesyjna jest takim miejscem 

gdzie możemy się ścierać, natomiast moi współpracownicy są do Państwa pełnej 

dyspozycji. Jakie główne zadania  przed nami. O tym też warto powiedzieć, bo za 

chwileczkę będziemy na ten temat dyskutować, będziemy wyjaśniać dlaczego taka 

inwestycja, nie inna. Cieszę się bardzo, że te ostatnie 4 lata skonsumowaliśmy i 

będziemy konsumować bardzo dużo środków zewnętrznych, nie tylko tych 

centralnych z budżetu państwa, ale także tych, które otrzymaliśmy dzięki Unii 

Europejskiej. O tym musimy też pamiętać, że Unia Europejska bardzo mocno nas 

wspierała na poziomie wielkopolskiego regionalnego programu operacyjnego, a 

także na poziomie ministerstw, to jest bardzo ważne, nie sztuką jest otrzymać 

dofinansowanie, ale sztuką jest  zrealizować zadanie i rozliczyć środki. O tym też 

musimy pamiętać. Jakie najważniejsze zadania przed nami. Tylko sygnalizuję, że to 

jest część zadań w tym ambitnym proinwestycyjnym budżecie na rok 2019. Na 

pewno przebudowa drogi krajowej nr 12 w granicach miasta Leszna. Jest to bardzo 

duże wyzwanie. Zadanie podzielone na 5 etapów. Będziemy też wyjaśniać dlaczego 

taki etap, a nie inny, co się dzieje w ogóle na tej drodze, do kiedy mamy zrealizować 

to zadanie. Na pewno modernizacja ulicy Osieckiej na to zadanie także otrzymaliśmy 

dofinansowanie. Przypomnę, że ta inwestycja będzie nas kosztowała przy dobrym 

rozstrzygnięciu około 15mln zł. A droga krajowa nr 12, o której mówiłem wcześniej to 

zadanie z dofinansowania zewnętrznego na kwotę prawie 70 mln zł. Rozbudowa 

systemu odprowadzanie wód opadowych , tzw. kolokwialnie nazywana, budowa 

kolektora wschodniego. To jest zadanie, które opiewa na 24 mln zł. Też zadanie 

związane ze współpracą z Wielkopolskim Regionalnym Programem Operacyjnym, w 

którym otrzymaliśmy dofinansowanie z obszaru strategicznej… nie, przepraszam, tu 

jest zadanie, które otrzymaliśmy także ze środków Unii Europejskiej, ale na poziomie 

Ministerstwa Ochrony Środowiska. Kolejne zadanie to budowa zbiorników 

retencyjnych. Będziemy bardzo często wyjaśniać Państwu dlaczego te zadania 

chcemy zrealizować. Nie sztuką jest zabetonować całe miasto, ale sztuką jest 
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prowadzić tak rozsądnie rozbudowę miasta, aby te wody opadowe miały gdzie 

odpowiednio spływać. Dlatego budowa zbiorników retencyjnych w mieście jest jakby 

głównym też naszym zadaniem. Też oczywiście podzielonym na wiele, wiele lat. Ale 

takie zadanie na pewno pojawi się w propozycji budżetu na rok 2019. Modernizacja 

biblioteki. Od dłuższego czasu rozmawiamy i mam nadzieję, że w przyszłym roku 

rozpoczniemy modernizację, czy budowę nowej przestrzeni Miejskiej Biblioteki 

Publicznej przy ul. pl. Metziga z dofinansowania zewnętrznego, tu akurat to zadanie 

jest wpisane do obszaru strategicznej interwencji i mam nadzieję, że otrzymamy te 

dofinansowanie i skutecznie zrealizujemy tą ważną inwestycję dla tej instytucji 

kulturalnej. To kwota prawie 27 mln zł. Zadanie, które będziemy realizować z budżetu 

Miasta bez dofinansowania takich programów nie ma.To jest budowa, czy 

modernizacja Szkoły Podstawowej nr 3. Często mieszkańcy mi mówią ”Panie 

Prezydencie co Pan będzie robił na pl. Metziga?” Nie. Jest to obiekt przy ul. pl. 

Komeńskiego i będziemy modernizować tą szkołę wraz z budową sali gimnastycznej. 

Te zadanie jest jednym z priorytetów tej kadencji. Zakup autobusów hybrydowych. 

Mam nadzieję, że już w sierpniu, a może i wcześniej przyszłego roku pojawią się 

nowe autobusy hybrydowe. Przed nami też kolejne zadania związane z poprawą 

infrastruktury, która będzie służyła naszym mieszkańcom, pasażerom i nie tylko. To 

zadanie, które opiewa na kwotę prawie 18 mln zł. Przebudowa ul. Lipowej te zadanie 

tak naprawdę już się rozpoczęło. Został przekazany w zeszłym tygodniu plac 

budowy. Zadanie będzie podzielone na dwa etapy. Pierwszy etap oczywiście 

fizycznie te prace drogowe rozpoczną się w przyszłym roku, ale cała ta ulica Lipowa, 

która jest podzielona na dwa oddzielne zadania będzie modernizowana. Teraz udało 

nam się otrzymać na ten drugi etap dofinansowanie z budżetu państwa. To bardzo 

cieszy i myślę, że zadanie w pierwszym etapie to 3 mln zł, w drugim to prawie 5,5 

mln zł. No bardzo poważna inwestycja, także realizowana przy współpracy z 

partnerami, jakim jest Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji. Budowa 

Leszczyńskiego Centrum Usług Senioralnych, mam nadzieję, że do końca roku 

ogłosimy przetarg. Ta inwestycja, która jest skierowana dla seniorów zostanie 

zrealizowana w Grzybowie. Też bardzo się cieszę ponieważ moi współpracownicy 

piszą bardzo dobrze wnioski o dofinansowanie, ale teraz mam nadzieję, że uda nam 

się wybrać wykonawcę, który  po prostu zrealizuje tą inwestycję. Jak Państwo 

doskonale wiecie to są największe bolączki wszystkich samorządów, wszystkich 

prezydentów, wójtów, burmistrzów, aby po pierwsze znaleźć dobrego wykonawcę i 

za dobre pieniądze, które no kalkulują się jakby w planach kwotowych tam 

poszczególnych inwestycji. Niestety, ale poprzednia Rada często musiała 

podejmować odważne decyzje, aby dołożyć do poszczególnych inwestycji. No nie był 

to łatwy okres dla samorządowców, ale mam nadzieję, że ten rok będzie rokiem 

troszeczkę innym. Dużo inwestycji w regionie w skali całego kraju skończyło się za… 

właściwie skończyły się tylko dlatego, że te dofinansowania tej perspektywy 2014 – 

2020 pomału się kończą i być może uda nam się znaleźć solidnych wykonawców, 

którzy po prostu będą realizowali inwestycje zaplanowane w budżecie na rok 2019. I 

warto też podkreślić Wysoka Rado, że są to inwestycje, które będą podzielone na 

lata. To nie są, niektóre są inwestycjami rocznymi, ale te które opiewają na kwotę 
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powyżej kilkunastu milionów to są inwestycje, które będziemy realizować przez kilka 

lat i tak na przykład już w budżecie Miasta będziecie mogli zobaczyć Państwo, że 

planujemy przebudowę ul. Święciechowskiej. Jest to też bardzo poważne zadanie 

infrastrukturalne, związane z wymianą całej infrastruktury podziemnej. Szczerze 

mówiąc zastanawialiśmy się w jaki sposób to można zrealizować. Tu akurat w 

przypadku tej inwestycji nie ma dofinansowania zewnętrznego. Podzieliliśmy to też 

na trzy etapy, tak, aby też nie spowodować pewnych zakłóceń komunikacyjnych, bo 

to jest bardzo ważne. Bo w przypadku np. przebudowy  ul. Osieckiej musimy też 

zwrócić uwagę, że wykonawca Firma Strabag za chwileczkę rozpocznie prace 

związane z modernizacją tej ulicy przy ul. Kąkolewskiej. Musimy naprawdę 

przemyśleć i tak zaplanować inwestycje, aby one nie utrudniały mieszkańcom 

naszego miasta, tak jak już powiedziałem i podkreśliłem to są bardzo trudne 

inwestycje i wydaje mi się, że ten przyszły rok, że kolejne lata będą inwestycjami, 

które po pierwsze musimy zrealizować, bo już podpisaliśmy umowy, zwłaszcza na 

dofinansowanie. Nie wyobrażam sobie, żeby Wysoka Rada wykreślała te zadania, 

które są zadaniami z udziałem środków zewnętrznych. To jest wręcz aż niemożliwe i 

na pewno będę bronił tych wszystkich inwestycji, które chcemy zrealizować. 

Chciałbym też powiedzieć, że dla mnie ważnym jest, ważną kwestią, którą też na 

pewno będziemy omawiać, być może zmienimy Regulamin, jest budżet obywatelski,. 

A także inicjatywa lokalna. To są bardzo duże kwoty i zawsze byłem orędownikiem, 

żeby te kwoty wzrastały z roku na rok, aby mieszkańcy Leszna wskazywali co jest 

potrzebne na danej ulicy, na danym osiedlu, na danej dzielnicy. I to jest bardzo 

ważne. Tu dajmy szansę tym mieszkańcom Leszna, którzy po prostu chcą 

zrealizować własne marzenia i własne potrzeby. Często Państwo jako Radni nie 

będziecie zwracali, tzn. będziecie zwracali uwagę na te potrzeby. Tak? Naprawdę te 

pomysły, które pojawiają się w ramach tej wspaniałej przygody, jaką jest budżet 

obywatelski dają nam do zrozumienia, że to jest potrzeba do realizacji. Nawet w 

przyszłości, jeżeli dany projekt nie uda się uzyskać określonej ilości głosów. Ja 

powiedziałem bodajże pół roku temu, że wszystkie zadania powyżej 1000 głosów 

powinniśmy planować w kolejnych budżetach. I chciałbym to podtrzymać i 

proponować Państwu, żeby te inwestycje znalazły się w kolejnych budżetach Miasta. 

Będzie także dużo zadań związanych z polityką, nie tylko senioralną, a także polityką 

społeczną.  Na pewno moi współpracownicy będą Państwu wyjaśniać na czym 

polega leszczyńskie becikowe, będą też mówić o programie skierowanym do 

studentów, będą mówili także o całej polityce społecznej, senioralnej, bo tak 

naprawdę nowa perspektywa szanowni Państwo nie daje nam… nowa perspektywa, 

która pojawi się, mam nadzieję, za chwileczkę ta unijna nie daje nam gwarancji na co 

będziemy mogli starać o środki zewnętrzne. Być może za chwileczkę pojawią się 

fundusze norweskie, które będą także dla nas pewną… spowodują pewną możliwość 

otrzymania dofinansowania. No zobaczymy. Czekamy i dlatego musimy się 

przygotować też pod kątem dokumentacyjnym, pod kątem projektowym, aby w 

pewnym momencie kiedy ogłoszone zostaną kolejne konkursy spróbować złożyć 

dobry wniosek, no i skorzystać z dofinansowania zewnętrznego. Mam taką nadzieję, 

że za chwileczkę fundusze norweskie się pojawią i będą dawały nam możliwość np. 
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na uzyskanie dofinansowania na przeprowadzenie prac termomodernizacyjnych Hali 

Trapez. I ostatnia informacja dla Państwa, która też będzie przedmiotem dyskusji. 

Być może dyskusji bardzo gorącej jeżeli chodzi o atmosferę. To budowa hali 

widowiskowo-sportowej z basenem lub bez. Ja jestem orędownikiem, że dzisiaj 

obiekt typu hala sportowo-widowiskowa musi zostać zrealizowany w tej naszej 

kadencji. I na pewno będziemy szukali różnych możliwości. Czy będzie to możliwość 

realizacji tego projektu w ramach projektu, gdzie możemy przygotować właściwie 

projekt i złożyć wniosek do Ministerstwa Sportu i Turystyki. Czy być może będzie to 

inwestycja, która zostanie zrealizowana w ramach partnerstwa publiczno-

prywatnego, bo uważam, że partnerstwo publiczno-prywatne daje możliwość 

zrealizowania wiele inwestycji ważnych dla mieszkańców naszego miasta. Szanowni 

Państwo, Wysoka Rado tak jak już powiedziałem przed nami ciężki okres. Chciałbym 

zadeklarować współpracę ze wszystkimi Radnymi, ze wszystkimi klubami Radnych. 

Jestem do Państwa dyspozycji. I na koniec chciałbym też zadeklarować, że to co 

zostało zapoczątkowane w ostatniej kadencji, czyli spotkania z Szefami klubów, które 

odbywały się co najmniej raz w miesiącu, a czasami częściej, chciałbym je 

kontynuować. Mam nadzieję, że wszystkie kluby będą spotykać się w moim 

gabinecie, często omawiamy sprawy bieżące, dyskutujemy jakie uchwały są ważne, 

co trzeba zrobić i mam nadzieję, że już w grudniu zaproszę Państwa na  pierwsze 

spotkanie Szefów klubów, no i wtedy będziemy dyskutować o przyszłości czy też 

budżetu Miasta Leszna, a także o innych zadaniach leszczyńskiego samorządu. 

Jeszcze raz serdecznie dziękuję Panie Przewodniczący. Przepraszam za takie długie 

wystąpienie. To jest dla mnie taki moment bardzo szczególny, emocjonalny, ale, no 

tak próbowałem sobie jeszcze przypomnieć jak to było 4 lata temu, no i przypominam 

sobie, żebym się aż tak mocno stresował jak dzisiaj. Przepraszam bardzo za 

czasami ułomne sformułowania, ale musicie Państwo zrozumieć, że jest to trudny 

okres dla mnie z punktu widzenia emocjonalnego. I tak jak już Pan Przewodniczący 

Rady powiedział, że czasami trzeba skorzystać z kartki i trzeba skorzystać z jakiś 

zapisków, ale mam nadzieję, że Państwo doskonale to rozumiecie, że są ogromne 

emocje w środku. Jeszcze raz dziękuję bardzo, a za tą ułomność w niektórych 

sformułowaniach bardzo Państwa przepraszam. Dziękuję. 

Pan Przewodniczący Malepszy - Dziękuję. Dziękuję Panie Prezydencie. 

Brawa. 

Pan Przewodniczący Malepszy – Pan Radny Marek Wein. Prosimy o głos. 

Pan Radny Wein – Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, szanowni Państwo 

Radni. W imieniu Klubu Koalicja Obywatelska chcę pogratulować Panu Prezydentowi 

wyboru na to stanowisko. Życzę owocnej pracy i realizacji zadań. Panu Tomaszowi 

Malepszemu oczywiście gratuluję wyboru na Przewodniczącego Rady i życzę, aby 

umiał Pan w przyszłej pracy stanąć ponad podziałami partyjnymi, no, ale niestety 

muszę skomentować w imieniu klubu wybór Wiceprzewodniczących. Oczywiście 

uznajemy ten wynik, gratuluję pozostały Radnym jednomyślności w głosowaniu, 
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niemniej muszę stwierdzić, że bardzo przykro, że tradycja dobry zwyczaj, dobry 

obyczaj, że klub, który jest większościowy w Radzie, albo równy nie ma swojego 

przedstawiciela w Wiceprzewodniczących i jest nam bardzo przykro, postaramy się 

pracować zgodnie z naszym sumieniem dalej. Dziękuję bardzo. 

Pan Przewodniczący Malepszy – Dziękuję. Wysoka Rado, kilka komunikatów… 

Pan Radny Adamczak - Może jeszcze następny ktoś w debacie. 

Pan Przewodniczący Malepszy - Przepraszam, Pan Radny Jacek Adamczak. 

Pan Radny Adamczak – Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie tak jak Pan 

Prezydent też jestem lekko rozemocjonowany, ale nie wiem co we mnie przeważa, 

czy przygnębienie, czy smutek, czy rozgoryczenie. W ten sposób tą piękną wycinką 

mężnych drwali daliście nam do zrozumienia, że nawyki i obrazy, które płyną do nas 

telewizyjne i nie tylko. Czy z Warszawy, czy z Górnego Śląska, czy z Dolnego Śląska 

też położyły się cieniem na dzisiejszym naszym spotkaniu. W ten sposób myślę, że 

nie wolno Wam było aż tak zlekceważyć Koalicji Obywatelskiej, która osiągnęła w 

Lesznie najlepszy wynik wyborczy.  Na prawdę nie tędy droga. Jestem bardzo 

otwarty na współpracę. Startowałem w wyborach, też między innymi dlatego, żeby 

nie odwracać wzroku od lustra gdy się golę. Nie wiem jak się jutro będę golił, gdyż 

piękne słowa o nawiązywaniu współpracy, o spotkaniu z Przewodniczącymi klubów, 

o współpracy z nami, tzw. teraz opozycją. Do zrozumienia daliście nam dzisiaj, że 

zawiązaliście piękną koalicję w Radzie Miejskiej. Życzę dużo powodzenia, oby ta 

droga była jak najdłuższa, bo ja też Panie Prezydencie wszystkim życzę dobrze i 

chcę ze wszystkimi współpracować. Może i jeszcze można byłoby więcej powiedzieć, 

ale naprawdę nasza dzisiejsza uroczystość, nie chcę jej zamazywać. To jest sukces, 

to jest wybór. Wszystkim gratuluję wybranym, łącznie z Panami zastępcami 

przewodniczących, chociaż pozostaje mi wielki niesmak. Zobowiązuję się do 

współpracy, ale Państwo też musicie zrozumieć, że dzisiaj troszeczkę, nie mówię, że 

pogrzebaliście samorządową demokrację w Lesznie. Ale tak to wygląda na zewnątrz. 

Taki będzie odbiór mieszkańców. I być może dobrze, że stało się tak, bo mieszkańcy, 

wyborcy zrozumieją jaka była ranga wyborów prezydenckich i samorządowych w 

Lesznie. Przepraszam bardzo też za nierówną tonację mojego głosu, ale też to 

przeżywam, tak samo jak Pan Przewodniczący i Pan Prezydent. Moje odczucia i 

moje zachowanie jest szczere. Dziękuję bardzo. 

Pan Przewodniczący Malepszy – Dziękuję bardzo. Może tylko zdanie. Przed nami 

5 lat. Wierzę, że za słowami, które były wypowiedziane dzisiaj pójdą czyny i to 

przygnębienie, o którym Pan Radny mówił, może będzie za chwilę nie tak głębokie, 

albo może nie będzie go wcale. Jestem zobowiązany podać kilka komunikatów. 

Informuję, że planuję zwołać II Sesję Rady Miejskiej na dzień 6 grudnia. 

Szczegółowy program otrzymacie Państwo Radni wkrótce. Będę chciał również 

przed tą Sesją z udziałem Pana Prezydenta spotkać się z Szefami klubów, żeby 

omówić kwestie związane z pracą Rady. Głównie chodzi o dni, godziny ewentualnie, 

bo tryb mamy zapisany przecież w Statucie i Regulaminie. Tak, że ta Sesja 
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prawdopodobnie 6 grudnia o godzinie 12.00. tą godzinę i dzień sobie jeszcze mam 

nadzieję ustalimy na przyszłość. Ale ta najbliższa 6 grudnia. Przed Sesją tą 

grudniową 6 na sali obrad  od godziny 10.00 do 13.00 odbędzie się szkolenie 

Radnych dotyczące statusu prawnego Radnego. Ono jest ważne i zapraszam na to 

szkolenie. Być może, że ono potrwa krócej i będziemy mogli porozmawiać o tym jak 

pracować oczywiście w oparciu o Statut i Regulamin. Idzie głównie mi o sposób 

funkcjonowania i również terminy i godziny. Otrzymaliście również Państwo 

zaproszenie na szkolenie, które odbędzie się w dniu 29 listopada tutaj na tej sali z 

obsługi systemu e-sesja. Jest nowy system, z którym będziemy mogli się zapoznać. 

Zapraszam do tych spotkań.  

Pkt. 6. Zakończenie obrad. 

Pan Przewodniczący Malepszy – I jednocześnie stwierdzam zakończenie Sesji. 

Dziękuję bardzo za udział. Obrady I Sesji uważam za zamknięte. 

Brawa.  
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